



Déclaration de African Parks sur la recherche de deux ressortissants français et d'un guide dans le parc national de Pendjari

Dans la soirée du mercredi 1er mai, la direction du parc national Pendjari au Bénin a été informée que deux ressortissants français séjournant à Pendjari Lodge avec leur guide touristique sous contrat privé n'étaient pas rentrés d'un après-midi de safari dans le nord-est du parc. Ces trois personnes ont été vues pour la dernière fois avec un véhicule blanc loué de marque Toyota.

Elles sont depuis recherchées activement, avec le soutien des autorités béninoises et en relation avec les autorités françaises.

Afin d'appuyer les efforts de recherche de ces deux derniers jours, un appel à témoins est lancé. Si vous les avez vues ou si vous avez des informations à ce sujet, contactez-nous immédiatement au numéro ci-dessous :

Marie Angelo Amoussou
Email : angeloeslie@yahoo.fr
Tel : +229 97 77 7055

Fran Read
Email : franr@africanparks.org
Tel: +27 60 561 6047

Statement by African Parks on the Search for Two French Nationals and a Guide in Pendjari National Park, Benin

On the evening of Wednesday, May 1st, the park management of Pendjari National Park in Benin was informed that two French nationals staying at Pendjari Lodge, with their privately contracted tour guide, had not returned from an afternoon safari in the northeast of the park. They were last seen driving a rented Toyota SUV.

They have since been actively sought after, with the support of the Beninese authorities and in coordination with French authorities.

To support these search efforts over the past two days, a call for witnesses has been launched. If you have seen them or if you have any information about them, please contact us immediately at the email or telephone number below:

Local Benin Representative
Marie Angelo Amoussou
Email : angeloeslie@yahoo.fr
Tel : +229 97 77 7055

African Parks
Fran Read
Email : franr@africanparks.org
Tel: +27 60 561 6047

James TERJANIAN
Directeur du Complexe Pendjari